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Abstract (en)
[origin: US2017153604A1] A timepiece calendar system (100) including:—a date mobile (1);—a first device (3) for indexing the position of the date
mobile;—a second device (4) for indexing the position of the date mobile;—an element (70, 3b, 4b, 40) for activating and deactivating at least one
of the first and second indexing devices, the indexing of the date mobile by one or the other of the first and second indexing devices being mutually
exclusive.

Abstract (fr)
Système (100) de calendrier horloger comprenant : - un mobile (1) des quantièmes ; - un premier dispositif (3) d'indexation de la position du mobile
des quantièmes ; - un deuxième dispositif (4) d'indexation de la position du mobile des quantièmes ; - un élément (70, 3b, 4b, 40) d'activation et de
désactivation d'au moins un des premier et deuxième dispositifs d'indexation, l'indexation du mobile des quantièmes par l'un ou l'autre des premier
et deuxième dispositifs d'indexation étant exclusive.
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